
Protokół Nr XLV/17 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 września 2017 roku 

 

Otwarcie obrad  - godz. 1514 

Zamknięcie obrad  - godz. 1743 

 

Ad. 1 

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzyła Z-ca Przewodniczącego RM witając 
radnych, sołtysów i przybyłych gości. 
 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Z-ca Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są 
prawomocne - w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności 
sołtysów, gości zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią 
załączniki do protokołu). 
 

Ad. 3 

Na sekretarza obrad Z-ca Przewodniczącego RM powołała radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady 
Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14   przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 5 

Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad w pkt. 10 DRUKU Nr 5 
tj.: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad strategią rozwoju społeczno-
gospodarczego południowej części Dolnego Śląska „SUDETY 2030” - Burmistrz dodał, że 
nadal jest utrzymana dobra współpraca z rejonem południowym, w którym liderem jest miasto 
Wałbrzych i Aglomeracja Wałbrzyska. Burmistrz uważa za słuszne przystąpienie do 
współpracy z grupą pracującą nad strategią w części Dolnego Śląska, która będzie spójna ze 
strategią Dolnego Śląska 2025. Współpraca z Aglomeracją Wałbrzyską jest korzystna dla 
Gminy oraz DRUKU Nr 6 tj.: projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Radków do 
Porozumienia na rzecz realizacji projektu pn. Śladami św. Jakuba na czesko-polskim 
pograniczu”- Burmistrz dodał, że  w szlaku św. Jakuba jest przerwa, który zaczyna się w 
Ścinawce Dolnej i przebiega przez Gminę w kierunku Miasta Mezimesti. Projekt będzie miał 
duże znaczenie jako wsparcie finansowe dla realizacji części przedsięwzięć, które będzie 
dotyczyło 800-lecia Wambierzyc. Projekt realizowany będzie z Gminą Mieroszów i czeskim 
Miastem Mezimesti. W ramach  projektu celem uczczenia wydarzenia zostaną wykonane 
grafiki przedstawiające Bazylikę Wambierzycką, zostanie wydana publikacja albumu Bazylika 
Wambierzyc, zostaną wykonane tablice informacyjne i mapa szlaku św. Jakuba, akcje 
promocyjnę oraz symboliczne gadżety na promocje Gminy. Projekt będzie finansowany z 
funduszy transgranicznych w wysokości 80%.   



 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmiany 
zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 14 radnych:           za - 14           przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6 i Ad. 7 

 
Z-ca Przewodniczącego RM - poinformowała, że Komisje RM na swoim posiedzeniu 
szczegółowo zapoznały się z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy Radków za I 
półrocze 2017 roku oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. Odczytała uchwałę Nr III/210/2017 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 19 września 
2017 roku w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Radków za I półrocze 2017 roku.  
Z-ca przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy Radków za I półrocze 2017 roku i do informacji o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 8 

 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 31 
sierpnia 2017 roku do 29 września 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
   
Z-ca Przewodniczącego RM zapytała czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz. 1635 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 
O godz. 1654 Z-ca Przewodniczącego RM wznowiła obrady. 
 
Ad. 9 

 
Z- ca Przewodniczącego RM - poprosiła dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych o 
złożenie informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
D. Pawlicka - Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków złożyła informacje z 
działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
A. Słabicka - Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami Integracyjnymi w 
Radkowie złożyła informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Cz. Jarzyńska - zapytała ile dzieci bierze udział projekcie. 
 
M. Ciechanowicz - wyjaśniła, że wszyscy uczniowie szkoły oprócz przedszkola. 
 
M. Kaleta - Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 



D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informacje z działalności w 
okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Cz. Jarzyńska - zapytała ile uczniów zostało zakwalifikowanych do projektu. 
 
D. Florczak - wyjaśniła, że do projektu zostało zakwalifikowanych 150 uczniów. 
 
R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej złożył informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz -  poprosił dyrektorów szkół, aby na następną sesje ujęli w informacjach temat: jak 
przebiega wdrażanie reformy oświaty, jakie są mocne, a jakie słabe strony założeń 
wprowadzenia reformy oświaty. 
 
R. Borkowski - poinformował, że w szkole w Ścinawce Średniej reforma oświaty przebiega 
zgodnie z założeniami. Programy nauczania są dostosowane zgodnie z wymaganiami Pani 
Minister Edukacji. Czas pokaże jakie skutki przyniesie reforma oświaty. W sprawach 
organizacyjnych udało się połączyć gimnazjum ze szkołą podstawową a wszystkie dzieci 
zostały wyposażone w podręczniki szkolne.  
 
 
Ad. 10 

 
DRUK NR 1 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej 
przebiegu 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosiła o 
przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14      przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 
Radków zadania publicznego zarządzania przystankami komunikacyjnymi 
zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Gminy 
Radków    

 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosiła o 
przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 

 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 5 w sprawie przystąpienia do prac nad strategią rozwoju społeczno- 
gospodarczego południowej części Dolnego Śląska „SUDETY 2030”  



 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosiła o 
przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz realizacji 
projektu pn. „Śladami św. Jakuba na czesko-polskim pograniczu” 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosiła o 
przegłosowanie. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 10  
 
Nie było. 
 
Ad. 11 
 
Nie było. 
 
Ad. 12 
 
Z-ca Przewodniczącego RM: 
 - poinformowała o przyznanej dotacji przez  Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 
wysokości 300.000,00 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Wambierzyce, 
Bazylika p.w. Nawiedzenia NMP:  ratownicza rekonstrukcja tynków wraz z pracami 
konserwatorskimi kamieniarki południowego ryzalitu i I kondygnacji elewacji wschodniej - III 
etap 
- odczytała odpowiedź na apel w sprawie ograniczenia prędkości dla samochodów 
ciężarowych do 40 km/h na drodze wojewódzkiej nr 386 w Tłumaczowie. 
- w imieniu Barbary Siemczonek Radnej Powiatowej przekazała informacje dotyczące Gminy 
Radków. Firma „MEDICOR” Konrad Osada ze Ścinawki Średniej nie otrzymała kontraktu 
świadczeń zdrowotnych z NFZ w zakresie rehabilitacji  oraz od 1 października nie będzie 
pomocy medycznej weekendowej i świątecznej na SOR w Planicy Zdrój. Zostały wystosowane 
pisma przez Burmistrza i radnych powiatowych do NFZ o uwzględnienie w kontraktowaniu 
świadczeń zdrowotnych, ale nie wiadomo jaki będzie skutek  
 
Ad. 13 
 



Po wyczerpaniu porządku obrad Z-ca Przewodniczącego RM zamknęła XLV sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie. 
    
 
  Protokołowała:            Z-ca Przewodniczącego RM  

         w Radkowie  
 Lucyna Połowczuk                                             Czesława Jarzyńska 
 
 

 
 


